



Construction Materials Industries S.A.O.G

Date: 11th August 2025

Greeting,

Subject: An invitation to the discussion session on the unaudited financial statements for the half year ended on June 30, 2025

In accordance with the decision of the Financial Services Authority No. E / 109/2022 issued on July 13, 2022, the Construction Materials Industries Co. SAOG is pleased to invite Investors and financial analysts to participate in the discussion session.

The discussion session is scheduled to be held on Wednesday, corresponding to August 13, 2025, at 04:00 pm, for one hour, in order to present the unaudited financial results for the period ended on June 30, 2025.

The discussion session will be held through the audiovisual communication program (zoom) through the link below:



[Click here for the Meeting](#)

Meeting ID: 327 545 297 707 6

Passcode: wm6yn9Ag

For more information, please contact the Compliance Officer / Talal Naser Qasem Oklah Tel: 267522287 Ext. 111

Email: gm@cmioman.com

On Behalf / Construction Materials Industries Co. S.A.O.G

Talal Naser Qasem Oqlah

General Manager



شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع.

الموافق : 11 أغسطس 2025

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع : دعوة للجلسة النقاشية حول البيانات المالية للفترة المالية الغير مدققة المنتهية بتاريخ 30 يونيو 2025 م

وفقا لقرار هيئته الخدمات المالية رقم خ/ 109 / 2022 الصادر بتاريخ 13 يوليو 2022 م ، يسر شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع. أن تدعو المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية

والمقرر عقدها يوم الاربعاء الموافق 13 أغسطس 2025 م في تمام الساعة 04:00 عصرا لمدة ساعة واحدة وذلك لعرض البيانات المالية للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025 م

سيتم عقد الجلسة النقاشية عبر برنامج الإتصال المرئي والمسموع (زووم) من خلال الرابط أدناه :



[انقر هنا لدخول الاجتماع](#)

رقم الاجتماع: 327 545 297 707 6

رقم العبور: wm6yn9Ag

لمزيد من المعلومات ، يرجى الإتصال بضابط الإنترام/ طلال ناصر قاسم عقلة هاتف : 267522287 تحويلة 111 بريد إلكتروني : gm@cmioman.com

عن/ شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع.

طلال ناصر عقلة
المدير العام